A-17-3A, 17th Floor, Eko Cheras, No. 693, Batu 5, Jalan Cheras, 56000 Kuala Lumpur.
Tel: +603-9134 9773 Fax : +603-9134 9693 ⊠ enquiry@energyholidays.com.my ♂ www.energyholidays.com.my



3天2晚 纯华欣游 3D2N MONO HUA HIN TOUR

TC: EH-3DHHQ

2 人成行,天天出发 | GV2, Depart Daily

DAY 01: Arrival HUA HIN (LD) | 抵达 华欣 (午晚)

抵达华欣机场后,由当地代表迎接后前往【**小希腊主题公园**】是位於泰国华欣七岩,整个园区充满着希腊蓝白色调的风情,绝对是个拍照的好地方。尔后游览【**小瑞士绵羊牧场**】大片的草地羊群懒洋洋的漫步,可以用门票换牧草来喂羊哦,也可以用奶瓶喂小牛。是泰国皇家度假的地点,风景优美,动物很多。接着继续前往【蝉鸣市集】(星期五及六开市)或【华欣夜市】可以时而购物,时而品尝美食,都足以让你吃喝玩乐一条龙,简直让人应接不暇!游毕,返回酒店休息。

Upon arrival at HUA HIN International Airport, you will be met by our representatives and will be transferred to visit **Santorini Park** brings a slice of the picture-perfect Greek island to Cha-Am. It's got all the details right, from classic whitewashed buildings, colorfully painted windows, down to stone-paved paths and domed towers. **Sheep Farm**, in place of the ancient dream of those who seek it. Come in contact with the atmosphere of a Swiss Sheep Farm in a valley surrounded by the love and warmth, style European country. Evening visit **CICADA NIGHT MARKET** (Open on FRI-SUN) or **HUA HIN NIGHT MARKET**. Lunch and Dinner will be serve at local restaurant and overnight at Hua Hin.

DAY 02: HUA HIN ~ Full Day City Tour (BLD) | 华欣 ~ 市区一日游(早午晚)

早餐后,前往参观【**华欣火车站**】泰国最老火车站之一,拥有悠久历史,更有泰国最美的火车站自称。接下来,参观香火鼎盛的高僧庙【**龙婆托**】是泰国南部的传奇高僧,他的神奇事迹家喻户晓。继续前往【**复古怀旧小村**】"往日情怀"体验 50–60 年代的历史,也是融入环保概念的小村落,重现华欣早年的优雅与迷人风采。尔后前往【**威尼斯**】一整个华丽的威尼斯风格,除了威尼斯运河,还可以搭贡多拉船游河,是个综合商场。游毕,返回酒店休息。

After breakfast, depart from hotel to visit **HUA HIN TRAIN STATION** one of the oldest station in Thailand and it main feature is The Royal Waiting Room that used to welcome King and his court when they were visiting the town, then continue to **WAT HUAY MONGKOL TEMPLE** is a Buddhist temple set in large grounds to the west of Hua Hin this place is very popular with the people from all over the country, who come here to pay respect to LUANG Pu Thuad and to ask for thing as favors, good luch, health, fortune and happiness. Then visit **PLERN WAN SHOPPING VILLAGE** just a themed open-air mall, where you can experience a slice of life in 1950s Hua Hin. Continue to visit, **THE VENECIA** the newest theme shopping and attraction village in Hua Hin, following the growing popularity and undeniable success of other similar weekend destination in Thailand. Lunch and Dinner will be serve at local restaurant and overnight at Hua Hin.

DAY 03: HUA HIN Departure (B) | 华欣 离境 (早)

早餐后,送往机场准备乘搭客机返回家乡。After breakfast, free time at your own leisure until time transfer to the airport for your flight home.

以上行程仅供参考最后由当地旅行社安排为准

Itinerary subject to change without prior notice

| HOTEL (或同级 or Similar Class) | | Room Type | Travelling Period : 01 JUN 2019 – 31 OCT 2019 | | | | | | | |
|--|-----------------------|-----------|---|----------|--------|--------|---------------------------|--------------|-----------------|--|
| | | | Ground Arrangement – MYR (Per Person) | | | | | | | |
| | | | 04 – 06 PAXS | | | | Ext. Night With Breakfast | | | |
| | | | Adult (Twin/Triple Room share) | Child | | Adult | (per room per night) | | | |
| | | | | With Bed | No Bed | Single | Sgl/Twn | Extra Bed | Child B'fast | |
| 3* | City Beach Resort | Deluxe | 845 | 725 | 570 | 995 | 210 | 320 | 40 | |
| | Hua Hin Loft | Superior | 845 | 725 | 570 | 995 | 195 | 295 | 35 | |
| | Royal Pavilion (3.5*) | Deluxe | 915 | 785 | 615 | 1130 | 260 | 390 | 40 | |
| 4* | Imperial Hua Hin | Superior | 985 | 845 | 660 | 1265 | 355 | 535 | 55 | |
| | Loligo Resort | Deluxe | 1090 | 935 | 730 | 1465 | 475 | 615 | 55 | |

FOR 02-03 PAXS, Additional RM 450 / PAX

| | | Room Type | 07 – 10 PAXS | | | | |
|----|-----------------------|-----------|-----------------------------|----------|--------|--------|----------|
| | | | Adult | Child | | Adult | |
| | | | (Twin/Triple Room share) | With Bed | No Bed | Single | |
| 3* | City Beach Resort | Deluxe | 680 | 595 | 460 | 830 | As Above |
| | Hua Hin Loft | Superior | 680 | 595 | 460 | 830 | |
| | Royal Pavilion (3.5*) | Deluxe | 750 | 645 | 505 | 965 | |
| 4* | Imperial Hua Hin | Superior | 820 | 705 | 560 | 1100 | |
| | Loligo Resort | Deluxe | 925 | 795 | 625 | 1300 | |

Remarks:

- 1) Min. 02 Adults to depart (GV2), Private Tour.
- 2) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 3) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 4) Prices are subject to Peak Season surcharge (to be advised).
- 5) Child Policy: 3 to 12-year-old; Infant: Below 2-year-old.
- 6) English Speaking Guide is provided. Mandarin Speaking Guide is subject to surcharge.
- 7) Halal Meals / Seafood Meals surcharge: RM15/meal/pax (Seafood meal will be arranged if Halal meal is not available)
- 8) Tipping for Driver and Guide: RM60/pax
- 9) Agent collection fees: (ACF) RM30/pax
- 10) Non-refundable deposit of RM300/pax upon booking confirmation.
- 11) Hotel rooms are subject to availability at the time of booking. If selected hotel is unavailable, similar accommodation will be provided (difference fare may applied).